



## 01 Referat styremøte hovedlaget 01.02.22 kl. 19.00-21.00 Frivilligsentralen

Mari Ytterhus, Oddvar Myrmo, Arild Bruheim, Oddveig Uv Værnes, Ingvild Meslo for  
Christian Ilvang, May Jorid Nyhus Vaagen, Kjetil Værnes, Hanne Krogstad.

### Sak 01/ 22: Kommentarer til referat Arbeidsutvalget sak 01/22

- Det er hovedlaget som eier arrangementet Nerskogsrittet, ikke sykkelgruppa. Dette ifølge avtale fra 2016. Nerskogsrittet må derfor inn i regnskapet til hovedlaget som en noteopplysning. Bør vurdere å fatte vedtak om at det arrangeres av sykkelgruppa.
- Bufdir-tilskuddet er utsatt til 01.10.22

### Sak 02/ 22: Økonomi 2021, har alle gruppene det klart?

- Håndballgruppa mangler innbetalinger for treningsavgift, og for dopapirsalg fra både 2020 og 2021.
- Fotbalgruppa mangler også noe innbetalt treningsavgift.

### Sak 03/ 22: Godkjenning av fordelingsnøkkel for 2022, samme som 2021?

- Fordelingsnøkkelen forlenges som den har vært for perioden 2022- 2024.

### Sak 04/ 22: Årsmøter

- Gruppene sender snarest info om dato til [rennebu.idrettslag@gmail.com](mailto:rennebu.idrettslag@gmail.com)
- Vil bli annonsert i Opp, på Rennebu.com, og Hva skjer på kommunens hjemmeside

### Sak 05/ 22: Nye overtrekksklær fra Trimtex

- Hovedlaget støtter forslaget fra skigruppa.
- Skigruppa følger opp med logoplassering og info som må publiseres ut til idrettslagets medlemmer.

Våre hovedsamarbeidspartnere





#### **Sak 06/ 22: Organisasjonsplan RIL**

- Forslaget fra AU godkjennes av hovedlaget, med noen små justeringer.
- Legges så ut på rennebu.com

#### **Sak 07/ 22: Info om trimrommet i hallen**

- Formannskapet har bestemt at man ved leie av hallen kan bruke trimrommet for alternativ trening. Eksempelvis til spillere som er skadet. Det skal være en voksen til stede.

#### **Eventuelt**

- RIL har gitt innspill til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet
- Gruppene og AU må være sikre på at valgkomiteene er aktive

Våre hovedsamarbeidspartnere

